
Nainggolan: Chelsea? Cieszę się z mojego wyboru

News - ASRoma.pl

Pod nieobecność na boisku Tottiego i De Rossiego i przy urazie

Florenziego, to Radja Nainggolan rozpoczynał w ostatnich spotkaniach z

kapitańską opaską. Przed meczem derbowym Belg udzielił wywiadu dla 

Sky Sport. 

Dlaczego derby mają aż takie znaczenie?

- Patrząc na tabelę motywem dla obydwu drużyn jest pogoń za liderem, poza tym

derby są zawsze ważnym meczem. Myślę, że rzeczą, która liczy się najbardziej jest

wygrana, zarówno dla nas, jak i dla nich.

Jak dużo tracicie bez Salaha?

- Jest ważnym graczem, ale myślę, że nie trzeba szukać motywacji do takiego

meczu. Ten, kto zagra w jego miejsce, wie co musi robić.

Dzeko i De Rossi powiedzieli, że nie wygracie, jeśli zagracie jak z Pescarą.

- Mogę powiedzieć, że nie zagraliśmy dobrego meczu. Jednak derby to inny mecz i

inna motywacja: jest trudniej, z kolei przeciwko Pescarze być może myśleliśmy, że

będzie łatwiej. Przeciwko Lazio trzeba dać coś więcej.

Lazio jest w lepszej formie?

- Są zawsze za nami i mówią o tym punkty w tabeli, rozgrywają jednak dobry sezon,

tak samo jak my. Grają dobrze i trzeba uważać, jednak z naszą jakością możemy

wygrać.

Derby z kapitańską opaską?

- To wielkie emocje być kapitanem w zespole takim jak Roma, gdyż są tu Totti i De

Rossi. To był zaszczyt. W derbach byłem najmocniej podekscytowany, poszło

dobrze, wygraliśmy, zatem jeszcze lepiej.

Jak przeżywają okres przed meczem Totti i De Rossi?

- Spokojnie, gdyż grali w wielu derbach. Mam nadzieję, że pomogą również innym w

pozostaniu spokojnymi.

Co więcej ma Dzeko w porównaniu do poprzedniego sezonu?

- W porównaniu do poprzedniego sezonu zdobył więcej bramek. Zawsze się

maksymalnie przykładał, wszyscy wiedzieli jakie ma walory, w tym sezonie zdobywa

bramki i mówi się o nim bardziej pozytywnie, ale dla mnie zawsze tak było.

Strootman w formie spadkowej?
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- Jest dla nas bardzo ważnym graczem, po takiej kontuzji nie jest łatwo wrócić

szybko do najlepszej formy, jednak dużo pracuje i pokazuje, że jest ważnym

graczem, trzeba dać mu czas, aby w pełni się odnalazł. Dla mnie zrobił już zbyt

dużo, biorąc pod uwagę jego kontuzje.

Twoja pozycja?

- Jestem zawsze do dyspozycji, staram się dawać z siebie maksimum. Trener widzi

mnie na tej pozycji, z pewnością częściej bywam pod bramką. Lubię to. To inna rola,

muszę się jeszcze poprawić na tej pozycji, ale staram się robić to, o co prosi trener.

Chciał ciebie Conte w Chelsea.

- Wybrałem pozostanie tutaj, cieszę się z mojego wyboru. Mówiłem wiele razy, że

można tutaj wygrać i staram się tu wygrać. Zainteresowanie zawsze jest miłe, gdyż

mówimy o wielkim zespole, jednak niczego nie żałuję.

W grudniu zdecyduje się sezon?

- To trudne mecze. Musimy je rozegrać i postarać się wygrać. Wygranie wszystkich

bezpośrednich meczów na czele tabeli pokaże, że możemy być na szczycie. Teraz

derby, potem będziemy myśleć o innych meczach.

Juventus jest bardziej zagrożony?

- Wysiłek Juventusu jest większy niż w poprzednich sezonach, myślę, że jest coś do

uzyskania. Oczywiście zależy od nas, od tego jak gramy. Trzeba jedynie wierzyć i

starać się robić co w naszej mocy.

 Apel do kibiców?

- Mówiłem już wiele razy, brakuje nam ich. Mają swoje zasady, jeśli chcą je

uszanować, to ich wybór. Nie jest łatwo grać bez Curva Sud.
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